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Motion till

Köpings kommunfullmäktige

Modernisera Kðpings KommunfullmÌiktige !

Kommunfullmäktiges sammanträden har trots allt ändrats en hel under de senaste 25-30 åren. Till
exempel får vi inte längre de s.k. yttrände protokoll där vartenda ord som sades under
sammanträdena skrevs ned och skickades ut till alla ledamöter/ersättare. Vi har heller inte
sammänträden som pågår till långt in på småtimmarna, men det finns mycket mer att göra för att
modernisera våra sammanträden.

Vi har under denna mandatperiod börjat med ett mycket enkelt (primitivt) system där man kan se

talarlistan på duken.

Många fullmäktige sammanträden i andra kommuner är numera papperslösa. I höst har presidiet

här i Köping varit på besök i Kätr¡neholm och sett deras "system," Alla ledamöter har en "padda" där
de kan förutom att l¡isa alla handlingar inför sammanträdena också anmäla närvaro, skriver upp sig

på talarlistan och i förekommande fall rösta genom enkel knapptryckning.

Jag föreslår

-att stâdskansliet få i uppdrag att undersöka olika lösningar som finns tillgängliga

- att medel för inköp av nödvändíga hård och mjuk vara tas med i 2018 års budget

- att systemet införes fr.o.m. januari 2019 (detta ger bra med tid för utbildning av den nya

ledamöterna efter valet hösten 2018)
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